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Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det.  
Skrivelsen från herrlaget är besvarad. 

 
 
 

Vännäshäften Vi tog upp på huvudstyrelsen att det är många 
rabatter i häftet som är samma som förut, det måste 
hottas upp. Det ska utredas om vi kan göra på ett 
annat sätt, sälja något annat. 
Däremot kan vi inte i nuläget säga att någon spelare 
kan slippa att sälja häftet. 
 
 
 

 
 
 

Budget Vi drog ner materialet med 20 000:- för nästa år, och 
hoppas verkligen att vi ändå får budgeten att gå 
ihop.Vi hoppas att den nu blir godkänd. 
 

 

Östen Berglunds 
minnesfond - 
målvaktsträning 

Vi fick 10 000:-  
En gammal RIG-spelare, som har blivit skadad är 
väldigt intresserad av att komma och hålla i 
målvaktsträningar. 
Vi väljer att ha 2 tillfällen nu under våren och 3 under 
hösten.  
Vi gör en lista på vad pengarna ska gå till. 
Vi föreslår också att Leo Zvar går grundutbildningen 
för att senare gå målvaktsutbildningen. Så att han kan 
bli vår “nya” målvaktsutbildare. 

 

Årshjul innebandy Vi går igenom olika punkter och när vi ska göra dem.   
High five - arbetsgrupp Katarina, Stina och Anneli var med på en utbildning 

med Rädda barnen. Vi vill ha en high five stämpel på 
våran förening. 
Vi träffas och skriver ramen.  
 

 
 



Stipendiater till årsmötet Vi måste skicka in det idag.  

Etableringsbidrag 
 
 

Vi sökte pengar för integrationsarbete, och fick 
pengar för det. Det arbetet är nu på gång. 
Vi tänker satsa på att ha föräldrautbildning 
Vi funderar på vilka teman vi ska ha vid varje 
tillfälle. 

 

Kval gällande dam/herr 
 

Vi kollar om dam och herr vill kvala upp till div 1. 
Våran åsikt är att vi inte bör göra det. 
 
 

 

Innebandygalan  30/3, kl 17-19 
Stina ska dansa, mellan mat och efterrätt.  
Vem vill vara konferencier?  
2 lekar vid bordet 
post-it lappar med tankar runt året. 
På nästa sektionsmöte tar vi upp att varje lag behöver 
2 st föräldrarepresentanter och att varje lag ska baka 
2 långpannekladdkakor 
Vi ber att Tommy beställer hem 3 priser/seniorlag = 9 
priser. 
Diplom som läggs på varje bord och ledarna skriver 
namnen (även på dem som inte är där) 

 

Möten under våren 17/2 (även med föräldrarepresentanter och spelarråd) 
17/3 (även med de som ska jobba på galan) 
14/4 (även spelarråd) 
19/5 
16/6 
Ledaravslutning siktar vi på 8/4 kl. 17.30-19.30 och 
lämna tillbaka innebandysaker 16/4 kl. 19-20 

 

Information damlagets 
matcher i Skellefteå 

Vi betalar inte bussresan fram och tillbaka, utan vi 
betalar hotellkostnaden. Bussresan eller bilresan 
betalar damlaget själva. 

 

Cup för 11:or Katarina bokar hall. Dam/herrlag håller i varsin dag 
och bjuder själva in lag till cupen. Dam och herrlaget 
håller i hela dagen och vårat 11-lag kommer bara och 
spelar matcher. 
Dam och herrlaget bygger sarg, sätter namn på 
omklädningsrum, kopplar in klocka etc, sitter i sek, 
har domare, säljer fika/mat, städar efteråt, river sarg 
etc etc 

 

Bingotillfällen 1/2 - herr utv 
15/2 - dam 
1/3 - herr 
29/3 herr utv 
Storbingo i maj - herr 
Storbingo i aug - dam 

 



Nya taggar till hallarna Katarina hämtar dem hos Peter L måndag em.  
Vi får även med oss kvittenser. 
Katarina och Stina kommer att sitta i Hammarhallen 
och lämna ut dem, tisdag och torsdag kväll 
18.30-19.30 denna vecka. information om det går 
dock ut först på måndag till ledarna då vi med 
säkerhet vet att vi har fått taggarna. 

 

Övriga frågor 2 nya sponsorer på sarg under våren. 
Verksamhetsberättelsen ska vara inne 25/2 
Årsmötet är den 11/3 

 

   
   
Noterats av: Katarina Eriksson 


